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e warn kako se varna cini, dragi moji Citaoci, ali sam svakim danom sve uhjedenija da 
zivimo u jednom sizofrenom ambijentu u kojem se ono sto je normalno tretira kao 
nenormalno, a ono sto je nenormalno, 'lad no (rekao bi Balasevic...) sravlja u kontekst 
normalnog. E sad, sirok je dijapazon oblasti u kojima bi se data lvrdnja dala elaborirari, 

ali kako se mi, jel'da, bavimo biznisol11, red je drzati se zadatih okvira, tj , biznisa ... 
Helem, da Ii je normalno ili nenormalno 24 sala lamentirati nad sudbinom radnika (ovdje 
naprosto moram biti malo sira: mislim, dakle, na raznorazne nosioce javnih funkcija, iii 
bolje receno tzv. budzetske direktore i politicize likove koji neumorno daju izjave sucuti 
prema teSkoj sudbini radnika, a mediji ih neumorno prenose u prvom, drugom, trecem 
Dnevllihu... lzoliko zaboga tih dnevnika uopce ima??? Plus FederaClja danas i Srpska danas ... ) 
Ono sto ni prvi, dakle, ti budzerski direktori i politicke face, kao ni ni drugi, dalzle, mediji, 
ni u !zorn slucaju nece reCi, spomenuti, pitati/odgovoriti jeste ustvari vrlo jednostavno pita
nje: kako danas definirati radnika? 
Je Ii to onaj ciko/ teta 0 kojima smo u61i u skolama, a ako cemo pravo, veliki dio nas i u 
zivotu oko nas, koji su na posao isli na vrijeme, posteno i odgovorno radili svoj posao, pauzu 
koristili u zadatim okvirima, a odlazak na bolovanje sa indignacijom odhacivali .... IIi su to 
mladi lavovi/lavice koji su fakultete zavrsavali po sumama i gorama (nairne, ako niste wali 
veliki dio akademskog zivota u BiH desava se na nekim sokocima, kiseljacima, gradiskama 
i tako dalje i tako blize ...), a koje od posla koji bi trebali raditi najvise zanima placa, dodaci, 
godisnji odmor i bonusi .... Ida ne zaboravim, pristup Facebooku ... 
I moram priznati da sa m, unatoc sistemskom morenju mene kao gledaoca, slusaoca, 
citatelja od strane medija i unatoc sistemskom morenju mene kao gradanina od strane 
budzetskih direktora i politickih likova svih vrsta i dimenzija, odgovor - smislen, pa
metan i zasnovan na iskustvu - dohila potpuno na drugoj strani, sto, odmah naglasa
yam, ne umanjuje njegovu univerzalnu vrijednost za sve drzave bivse nam zajedniclze 
domovine. Naime, emisija na RT')-ll (Radiotelc'vizl}"a Srblje) koja se bavila stanjem eko
nomije u drzavi, a koju gledam skoro redovno, imala je gosta, slengovski receno, jakog 
privrednika koji je u jednom trenutku, kada su mu dodijala pitanja voditeljke 0 krivici 
drZave.. .i opet 0 krivici drzave ... u nekoliko recenice rekao ono nad cim se lamentira 
do besvijesti. 
"Nije problem u radnicima, problem je u neradnicima .... Srhiji nedostaje radnika , ali rad
nika u punom kapaciteru te rijeci. Ljudi koji ce svo j posao raditi ces tito i posteno, u skladu 
sa svojim znanjem, vjestinama i mogucnostima . J'vli danas imamo sijaset mladih koji 
imaju zavrsene fakultete, ali koji ne znaju da rade... Oni nisu naucili da rade, a cjelokupan 
sistem, od roditelja pa nadalje ih ohrabruje u potpuno pogresnoj stvari -vazno je kao za
vrsiti fakultet , uglaviri se u neko preduzece i to je to ... A sto ne znaju raditi, ne zele raditi 
pa to ,i nije vazno. Vazno je da imaju fakutet! !! Iskreno cu yam reCi da dnevno primam 30 
molbi za posao i da one koji poticu sa nekih fakulteta u Srbiji ni ne proCitam, jer znam 
koliko vrijede. Drzava je obavezna da stvori ambijent, a radnici su obavezni da rade," ot
prilike su rijeCi koje je izgovorio pomenuti privrednik. 
Zvuci li yam ovo pozna to??? Koliko u svojoj okolini znate ljudi za koje biste opisujuCi ih 
rekli, u afinnativnom smislu, da su veliki radnici??? Jednog, dvojicu, pet iii nijednog ... Ali~ 
zasigurno znate njih sijaset sa zavrsenim fakultetom koji su na birou za zaposljavanje i 
svakodnevno more sve oko sebe 0 drZavi u kojoj se ne prepoznaje njihov "fakultetski genij". 
I kada igrom sluca ja upadnu u neku firmu u kojoj se radi, pobjegnu 6m prije, sa sve svo jom 
fakultetskom diplomom. E, takvih ja znam i previse ... m 
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